

St. Mary's Canossian College Parent Teacher Association
嘉諾撒聖瑪利書院家長教師會

Election of Parent Manager 家長校董選舉

Ballot Paper 選票

Voting Date: 25 September 2023 (Monday)

投票日期：二零二三年九月二十五日(星期一)

Time and venue:

In person: To be returned to the General Office from 8:00 a.m. to 12:00 noon,

Through students: To be returned to Class Teachers during the morning assembly period.

時間及地點：由家長親身交回：早上 8 時至中午 12 時交回校務處

由學生交回：早上點名時段內交回班主任

Please read carefully the "Directions for Voting" overleaf before casting vote.

填寫選票前請細閱背頁的「投票人須知」。

Please use a blue or black ball-point pen to mark a "✓" in the box against the number of the candidates you vote for. The number of "✓" you marked on the ballot paper should not be more than the number of vacancies (Total: 2). Otherwise, your ballot paper will be considered null and void.

請用藍色或黑色原子筆在選票上候選人編號旁邊的空格內加上「✓」號。你在選票上所填的「✓」號，不能超過空缺的數目(總數：2)，否則，選票便會作廢。

Number of Parent Manager vacancy 家長校董空缺的數目： 1

Number of Alternate Parent Manager vacancy 替代家長校董空缺的數目： 1

Total no. of
vacancies
空缺總數

2

Candidates 候選人

	<u>Name</u>	<u>姓名</u>
<input type="checkbox"/>	1. Xxx Xxx Xxx	XXX
<input type="checkbox"/>	2. Xxx Xxx Xxx	XXX
<input type="checkbox"/>	3. Xxx Xxx Xxx	XXX
<input type="checkbox"/>	4. Xxx Xxx Xxx	XXX

St. Mary's Canossian College Parent Teacher Association

嘉諾撒聖瑪利書院家長教師會

Directions for Voting

1. **Put no marks on the ballot paper other than the mark “✓”** or it will be considered null and void. Ballot paper with corrections made will also be considered null and void.
2. Put the ballot paper into the “Ballot Paper Envelope” provided and seal the envelope. Do not let anyone see whom you vote for. The ballot is secret.
3. Drop the sealed envelope in person into the ballot box provided in the School General Office or give it to your daughter to hand over to her class teacher.
4. Return blank/unused Ballot Papers/envelopes.
5. Note that the decision of the Returning Officer on the validity of a ballot paper shall be final and conclusive.

投票人須知

1. 除「✓」號外，請勿在選票上劃上其他記號，亦切勿塗改，否則選票便會作廢。
2. 將選票封存於選票專用信封內，切勿讓他人看見你的選擇。投票是保密的。
3. 可親臨學校校務處，並將封好的選票放入投票箱內，或請 貴子弟將封好的選票交回班主任。
4. 請同時交回空白/未用之選票/選票專用信封。
5. 選舉主任可就選票的有效性作最終決定。